
Referat fra FAU møte  

Dato:  Mandag 3. februar 2025  

Kl.:   19:00-20:30  

Sted:  Jåtten skole, personalrommet   
  

Mulighet for TEAMS for dem som ikke kan stille fysisk:  

https://teams.live.com/meet/9369800675969?p=isY34TWvHjpLS9cYDf  

  

  

Agenda  

Saksnr.  Beskrivelse  Ansvar  

10/25  Godkjenning av referat   
Referat godkjent.  

Alle  

11/25  Godkjenning av saksliste – saker til eventuelt 

Saksliste godkjent.   

Alle   

12/25  Informasjon fra rektor, SU (Samarbeidsutvalget) og SMU 

(Skolemiljøutvalget), kommunedelsutvalget, aktive komiteer 
Rektor: 

- En del spørsmål til rektor fra tidligere møter er besvart i SU. 

Se referat.  

- Tor Gunnar på skolen har fått ansvar for IKT pedogag. 

- Skjermbruk: Skolen er veldig bevisst på skjermbruk. Det er 

et verktøy. Skolen benytter Stavangerpakken. Ser at de som 

har barn som ikke får med Chromebook hjem ikke har like 

god forståelse om innhold og program. Bør informeres mer 

på foreldremøte.  

- Skjermbruk under lunsj/SFO. Skolen har sett på dette. Skal 

ikke brukes under lunsj som regel – men brukes nå og da. 

Lydbøker, Newton etc. Ikke youtube etc. Holder på å 

kartlegge bruk av film/skjerm på SFO. Skal ikke brukes 

regelmessig som barnevakt – ser på dette og kartlegger. 

Ansatte bruker å ta kloke gode valg i denne sammenheng. 

Skal ta opp på nytt internt bruk av skjerm ifm. avvikling av 

lunsj. 

- Lekseredusert skole har nå vært praktisert i 2 år, og vil bli 

evaluert fremover.  

- Svømming SFO. Ikke krav i SFO rammeplan. Er veldig 

resurskrevende. Ikke et ønske bra baselederne. Er også 

kostbart. Er svømming på 2. og 4. trinn i skolen. Svømming 

på SFO blir ikke prioritert fremover.  

- Elevundersøkelsen er publisert. Data er tilgjengelig på 

Udir.no –> brukerundersøkelser -> elevundersøkelse. 

Rektor/Styret/Alle  

https://teams.live.com/meet/9369800675969?p=isY34TWvHjpLS9cYDf
https://teams.live.com/meet/9369800675969?p=isY34TWvHjpLS9cYDf


Tallene er relativt like som på de fleste andre skoler. 

Mobbetall er for høye, og må evalueres fremover.  

- Rektor ønsker mer samarbeid med FAU – ikke kun 

informasjonsutveksling. Eksempelvis gjennom arbeid med 

skoleregler.  

 

SU:  

- har bedt om innsikt i budsjettet for skolen 

- Dyreparkturen utgår av sviktende økonomi, og at skolen 

har fått beskjed om å kutte i ikke-lovpålagte oppgaver (som 

dette er et eksempel på) 

13/25  Valg av kasserer 
Linda Femerius (3. trinn) er valgt til kasserer. Vedtatt. 

7-trinn  

14/25  FAU vedtekter gjennomgang  

Utsatt til neste møte  

Styret  

15/25  Økonomi: 2024 regnskap og 2025 budsjett  

Regnskap viser høyere inntekter og lavere kostnader enn 

budsjett for 2024. Egenkapital vokser å det forslås i gi økt 

tilskudd til skolen i budsjett 2025.  

Regnskap for 2024 og budsjett for 2025 vedtatt.  

Styret  

16/25  FAU Feed  

- Den nye SFO-bemanningsnormen skal vedtas i 

kommunestyremøte 17. februar (se side 4 og utover): 

https://einnsyn.no/api/v2/fil?iri=http://data.einnsyn.no/1d3e3e10-

3552-46b7-86c8-eaaccfaebf71  

- Saken ligger an til at bemanning i SFO besluttes til 15 elever 

per voksen, som er betydelig mindre voksendekning enn 

anbefalt i høringssvar fra 27 skoler (10-12 barn per voksen 

avhengig av klassetrinn). Alle foreldre og foresatte som ønsker 

å bidra aktivt i saken bes ta kontakt med Anders Hellstrøm i 

FAU på tlf. 93029138. Saken har vært belyst i leserinnlegg i 

Aftenbladet 26. januar: 

https://www.aftenbladet.no/meninger/debatt/i/4BGw99/hvem-

skal-jobbe-i-sfo 

 - Skolen planlegger å evaluere praktiseringen av lekseredusert 

skole, etter nå å ha vært i bruk i 2 år. 

- Elevundersøkelsen er publisert nasjonalt fra alle skoler på 

www.udir.no –> brukerundersøkelser -> elevundersøkelse.  

- Alle foreldre og foresatte oppfordres til å melde fra på portalen 

https://www.stavanger.kommune.no/varsle-om-feil/ om ting 

langs skoleveien som er utilfredsstillende, f.eks. dårlig 

belysning eller manglende merking. 

Styret  

17/25  Eventuelt  Alle  

  

Vennligst gi beskjed via Spondinvitasjonen om man stiller eller ikke  

https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Feinnsyn.no%2Fapi%2Fv2%2Ffil%3Firi%3Dhttp%3A%2F%2Fdata.einnsyn.no%2F1d3e3e10-3552-46b7-86c8-eaaccfaebf71&data=05%7C02%7C%7Cd1df90738a4a44bc5e5d08dd44a7aa04%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638742209251774587%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=eeIv8Nut9QVcz6U8E%2BMTe89xlZca6lh2woTM%2BhNplts%3D&reserved=0
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Feinnsyn.no%2Fapi%2Fv2%2Ffil%3Firi%3Dhttp%3A%2F%2Fdata.einnsyn.no%2F1d3e3e10-3552-46b7-86c8-eaaccfaebf71&data=05%7C02%7C%7Cd1df90738a4a44bc5e5d08dd44a7aa04%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638742209251774587%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=eeIv8Nut9QVcz6U8E%2BMTe89xlZca6lh2woTM%2BhNplts%3D&reserved=0
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.aftenbladet.no%2Fmeninger%2Fdebatt%2Fi%2F4BGw99%2Fhvem-skal-jobbe-i-sfo&data=05%7C02%7C%7Cd1df90738a4a44bc5e5d08dd44a7aa04%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638742209251795559%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=rXayQ8oGvcb7ntP%2Ft4kkQI%2BR97PebFpP0Ic0tOpylNI%3D&reserved=0
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.aftenbladet.no%2Fmeninger%2Fdebatt%2Fi%2F4BGw99%2Fhvem-skal-jobbe-i-sfo&data=05%7C02%7C%7Cd1df90738a4a44bc5e5d08dd44a7aa04%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638742209251795559%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=rXayQ8oGvcb7ntP%2Ft4kkQI%2BR97PebFpP0Ic0tOpylNI%3D&reserved=0
https://www.stavanger.kommune.no/varsle-om-feil/

